
PROTOKoL Nr LIl2018

z sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 27 kwietnia 2Ol8t.
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Andrzeja Kornackiego - Przewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyiska - Inspektor ds. Obslugi Rady i Kadr w
Urzgdzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczgto o godz. 10:10, zakoriczono o godz.12:10

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial 13 Radnych

Nieobecni Radni: Waldemar Reszka, Bogdan Wantowski

- lista obecno3ci stanowi zal4cznik do protokolu.

Spoza Rady Grniny w sesji uczestriczyli:

1.Pan Tomasz Wggrzynowski - W6jt Gminy

2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3.Pan Zbigniew Drzystek - Radca prawny

4.Pani Magdalena Anczykowska - Przewodnicz4ca Rady Powiatu Dzialdowskiego

5.Soltysi

- lista obecno6ci stanowi zal4cznik do protokolu

6.Mieszkafiry

Porzqdek sesji:

Ad.1 i 2 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawonocnoSci obrad.

Obrady LI sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:10 Pan Andrzej Kornacki Przewodnicz4ry

Rady Gniny. Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastgpnie stwierdzil, 2e po sprawdzeniu

listy obecnoSci, na sali znajdui sig 13 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych

uchwal.

Nastgpnie uczczono minut4 ciszy zmarlego ks.kan. Marka Klugiewicza oraz J6zefa Szragg - bylego

soltysa Solectwo Gronowo

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Przewodnicz4ry Rady przedstawil porzqdek dziemy obrad.

Kieruj4c nastgpnie zapytanie o propozycjg zmiany porz4dku obrad.

Wniosk6w o zmiang porz4dku obrad nie wniesiono.

Nastgpnie poddal pod glosowanie porzqdek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnych

glosami:



-,,2a" - 72

- ,Ptzeciw' - 0

-,,wstrzymujecych sig" - 1

przyj$a ponqdek obrad LI sesji Rady Grniny, kt6ry po otwarciu sesji, i stwierdzeniu

prawomocnoSci obrad iest nastgpui4cy:

4.Prryigcie protokolu z L sesji Rady Gminy.

S.Sprawozdanie migdzysesyj ne W6jta Gminy.

1) ustalenia regularrrinu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkolach i plac6wkach

prowadzonych przez Gming Rybno;

2) zasad i rozrriaru zni2ek tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzin zajS. dla nauczycieli,

kt6rym powierzono stanowiska kierownicze w szkolach;

3) okre5lenia tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzn zajg pedagog6w, psycholog6w,

logoped6w, terapeut6w pedagogicznych oraz doradc6w zawodowych zatrudnionych w szkolach, dla

kt6rych organem prowadz4cym jest Gmina Rybno;

4) zmiany uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na podwy2szenie kapitafu zaktadowego Zakladu

Gospodarki Komunalnej w Rybnie Sp6lka z o.o.;

5) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Rybno w obrgbie

geodezyjnym Zabiny;

6) rozpahzenia skargi na dzialalnoS( W6jta Gminy Rybno.

T.Wolne wnioski i zapflania.

8.Zamknigcie obrad.

Ad.4.Przyjgcie protokolu z L sesji Rady Gniny.Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie

glosu w sprawie protokolu z L sesji Rady Gminy.

Uwag nie wniesiono.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki poddal pod glosowanie protok6l z L sesii

Rady Gniny.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnyctl

glosanri:

- 72 - ,,2a",

- O - ,,przeciw"

- 7 - ,;wstrzymujlcych sig"

przyjgla protok6l z L sesji Rady Gminy Rybno.

Ad.5.Sprawozdanie miedzysesyjne W6ita Gminv

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki udzielil glosu W6jtowi Gminy - Panu Tomaszowi

Wggrzynowskiemq kt6ry przedloiryl sprawozdanie z dzialalno6ci migdzysesyjnej.



Po czym W6jt Gminy - Pan Tornasz Wggrzlmowski w towarzystwie Przewodnicz4cego Rady Gminy

- Pana Andrzeja Kornackiego oraz Radnego Pana Sylwestra Kasprowicza dokonali oficjalnego

przekazania babci chorej Malgosi - Agnieszce Karczewskiej darowizne zebran4 ptzez stowarzyszerie

dzialajEce w Gninie Heiden o wartoSci 2 150,00 euro.

Pani Agnieszka Karczewska wyrazila podzigkowania w imieniu wnuczki Malgosi i jej rodzic6w.

Po czym Przewodnicz4ry Rady otworzyl dyskusjg nad sprawozdaniem.

Glos zabrali:

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig z pytaniem, kto nadzoruje pod wzglgdem

prawnym, budowg remizy w Hartowcu.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski w odpowiedzi wyiainil, i2 osob4 sprawuj4c4 n adz6r jest

Pan Artur Zylka.

Na tym dyskusjg zakoficzono.

Sprawozdanie stanowi zalEcznik do protokolu.

Ad.5.Podiecie uchwal w nastepuiaqvch sprawach:

1) ustalenia regulaminu wynaEadzania naucrycieli zatrudnionych w szkolach i plac6wkach

prowadzonvch przez Gmine Rvbno

Pruewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Komacki zwr6cil sig do Radnego pana piotr Gurgielewicza o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, i2 proiekt uchwaly w sprawie ustalenia regulaminu

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkolach i ptac6wkach prowadzonych przez Gming

Rybno zostal pozytywnie zaopiniowany.

Przewodnicz4ry Rady - Pan Andrzei Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytaf nie wniesiono.

Ptzewodnicz4cy Rady zamknql dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.



Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnych,
glosami:
-73 -,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wsh:zymuiEcych sig"
podlgla uchwalg Nr LI/26/f8 w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania naucrycieli

zatrudnionych w szkolach i plac6wkach prowadzonych przez Gming Rybno

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

2) zasad i rozmiaru zni2ek tvgodniowego obowiazkowego wyrniaru godzin zajgd dla nauczvcieli,

kt6rlrm powierzono stanowiska kierownicze w szkolach

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Komacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotra Gurgielewicza o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz poinformowal, i2 projekt uchwaly w sprawie zasad i rozmiaru zni2ek

tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzin zajS dla nauczycieli, kt6rym powierzono

stanowiska kierownicze w szkolach, zostal pozytywnie zaopiniowany.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytaf nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamknql dyskusjg Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Grniny w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 13 Radnych,
gosami:
-73 - ,,2,a",
-O - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymujecych sig"
podigla uchwalg Nr LI/27ft8 w sprawie zasad i rozmiaru zniiek tygodniowego obowi4zkowego

wymiaru god"in zaig6 dla nauczycieli, kt6rym powierzono stanowiska kierownicze w szkolach

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

3) okreSlenia tvgodnioweeo obowi4zkoweso wymiaru eodzin zaigd pedagoq6w. psycholog6w,

logoped6w. terapeut6w pedagogicznych oraz doradc6w zawodowych zatrudnionych w szkolach.

dla kt6rvch organem prowadz4cym iest Gmina Rybno

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotra Gurgielewicza o

przedstawienie opinii w sprawie proiektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, i2 projekt uchwaly w sprawie okreSlenia

tygodniowego obowi4zkowego wymiaru god,zin zajgc pedagog6w, psycholog6w, logoped6w,



terapeut6w pedagogicznych oraz doradc6w zawodowych zatrudnionych w szkolach, dla kt6rych

organem prowadz4cyrn jest Gmina Rybno, zostal pozytywnie zaopiniowany.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 1s Radnych w obecno6ci 13 Radnyctr,
glosami:
-\3 -,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymuj4cych sig"
podjgla uchwalg Nr LI/2!y'18 w sprawie-okreSlenia tygodniowego obowi4zkowego wSrrniaru godzin

zajgd. pedagog6w, psycholog6w, logoped6w, terapeut6w pedagogicznych oraz doradc6w

zawodowych zatrudnionych w szkolacll dla kt6rych organem prowadz4cym jeet Grnina Rybno .

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

4l zmiany uchwdy w sprawie rvyraienia zgody na podw.yiszenie kapitalu zakladowego Zakladu

Gospodarki Komunalnei w Rybnie Sp6lka z o.o.

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotra Gurgielewicza o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piob Gurgielewicz poinformowal, i2 projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w
sprawie wyra.2:enia zgody na podwyZszenie kapitalu zalladowego Zakladu Gospodarki Komunalnej

w Rybnie Sp6lka z o.o. zostal zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara zapytal, z czego wyfka proponowana zrniana kwo$r

kapitatu.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyjafnil, i2 w poprzedniej uchwale blgdnie okreSlono

wysoko6d kapitafu zakladowego po jego podwy2szeniu.

Na tym dyskusjg zakorlczono.

Przewodnicz4cy Rady zarrkn4l dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.



Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy 6klad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnych,
glosami:
-13 -,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymui4cych sig"
podjgla uchwalg Nr Ll/29fl8 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie wyraienia zgody na

podwyZszenie kapitalu zakladowego Zakladu Gospodarki Komunalnei w Rybnie Sp6lka z o.o.

Uchwala stanowi zaQcznik do protokolu.

5) uchwalenia mieiscowego planu zasospodarowania przestrzennego gminv Rybno w obrebie

geode4vjnym 2abiny

Przewodnicz4ry Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cll si9 do Radnego Pana Piotra Gurgielewicza o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, i2 projekt uchwaly w sprawie uchwalenia

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Rybno w obrgbie geodezlnym Zabtny;

zostaly pozytyvmie zaopiniowane.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu proiektu uchwaly przez
Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnycll
glosami:
-73 -,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymui4cych sig"
podjgla uchwalg Nr LI/3Qf18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania

pzeshzennego gminy Rybno w obrgbie geodezyinym Zabiny

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

6) rozpatrzenia skargi na dzialalno5d W6ita Gminv Rybno.

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6crl sig do Radnego Pana Piotra Gurgielewicza o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, i2 projekt uchwaty w sprawie rozpatuzsnia skargi na

dzialaho6t W6jta Gminy Rybno zostal zaopiniowany pozytywnie.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:



Przewodnicz4ry Rady - Pan Andrzej Kornacki stwierdzil, i2 projekt uchwaly w ninieiszej sprawie
powinien zostaC wypracowany przez Komisjg Rewizyjn4. Zwracajqc sig do Przewodnicz4cego Komisji
Rewizyjnej zwr6cil uwagg, i zgodnie ze Statutem Gminy, Komisja Rewizyjna powinna zaj4c
stanowisko w przedmiotowei sprawie.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz w odpowiedzi wskazal, i2 skarga zostala lr1 rozpatrzona przez
Komisjg Rewizyin4 . Stosowne uzasadnienie zostalo r6wnie2 przedstawione Radzie Gminy.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyja6nil, i2 w niniejszej sprawie nie doszlo do za".,rarty
okotcznoSci dlatego stanowisko Przewodnicz4cego Komisji Rewizyjnej zashrguje na uwzglgdnienie.
Konisja juL zajmowala sig spraw4, natomiast nie doszlo do zamialy okolicznoici oraz modyfikacji
skargl przez skar24cego. Fakf i2 podczas rozpakywania skargi Komisia Rewizyjna nie wypracowala
2adnego stanowiska nie oznacza, iz komisja musi obradowa( do czasu wypracowania stanowiska.
zwr6crl uwagg, rt wym6g formalny podniesiony przez Przewodnicz4cego Rady zostal zachowany.
skoro Przewodnicz4cy Rady widzi potrzebg skierowania ponownie skargi do Komisji Rewizfinej,
zaproponowal zdjgcie przedmiotowego projektu uchwaly z porz4dku obrad i wyprowadzenie na
kolejnej sesji.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil uwagg, i2 nie jest intencja Rady, aby sporawa po raz kolejny nie zostala
zalatwiona.

WiceprzewodniczEcy Rady - Pan Dariusz Tara zlo2yl wniosek formalny o zan4d,zenie 10 minutowei
przerw.

Po czynr Przewodnicz4cy Rady zarzqdzil przerwg od godz. 11:10 do godz. 11:20.

Podczas przerwy obrady opu6cila Radna Pani Marzanna Borkowska. stan Rady po przerwie 12
Radnych.

Po przerwie glos zabrali:

wiceprzewodnicz4ry Rady - Pan Dariusz Tara w zwiEzkrt z w4tpliwosciami prawnymi w zakresie
rozpatrywanej skargl zlo2yl wniosek formalny o zdjgcie z porzqdku obrad przedrniotowego projektu
uchwaly.

Przewodniczqcy Rady zwr6cil sig do Przewodnicz4cego Komisti Rewizyjnej o wskazanie terminu
posiedzenia komisji.

Rudtty - Pan Sylwester Kasprowicz poinformowal, iZ termin posiedzenia komisji zostanie tak
Wznaczony, aby na najbli2szej sesji mo2na bylo podj4C uchwalg.

Nasepnie poddal pod glosowanie wniosek formalny radnego pana Dariusza Tary o zdjgie z
porz4dku dziennego obrad projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalno6i W6jta
Gminy Rybno.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12 Radnycll
glosami:
-12 -,,2a",
- O - ,,przeciw"



- 0 -,,wshn7muj4cych sig"
Wniosek uwzglgdnila.
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skaryl zostala zdigta z porz4dku obrad sesji.

Ad. T.Wolne wnioski i zapvtania.

Glos zabrali:

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz zlo|yl proibg o poprawg stanu nawierzchni drogi gminne; w

kierurku firmy EUROSTYL.

Po uprzednim wyra2eniu zgodny przezPrzewodnicz4cego Rady obrady opu6cil Radny Pan Sylwester

Kasprowicz. Stan Rady 11 Radnych.

Radny - Pan Piotr Kamifrski podzigkowal za udzielon4 pomoc przy dystrybucji pozyskanych jablek.

Przewodnicz4ca Rady Powiatu Dzialdowskiego - Pani Magdalena Anczykowska zwr6cila uwagg na

dobr4 wsp6lpraca miedzy samorz4dem gminy a samorzqdem powiatu. Poinformowal i2 dnia 10 maja

br. o godz. 10:00 w sali sesinei w budynlu Starostwa Powiatowego odbgdzie sig spotkanie na temat

program6w unijnych.

Soltys Solectwa Gronowo-Pan Miroslaw Mg2ykowski zapytal, iaki byl koszt wycieczki do Niemiec,

kto uczesbriczyl w v',y1e2d,zie oraz jakie bylo kryterium doboru uczeshrik6w; kiedy nast4pi rcalizacja

funduszu soleckiego Solectwa Gronowo; ile uchwal zostalo podjgtych w sprawie podwy2szenia

wynagrodzenia W6jta Gminy w okresie od 2015 do 2017 roku.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka w odpowiedzi wyjaSnila, w zaktesie zglaszanego problemu

naprawy drogi gminnej, sprawa zostanie zgloszona. Wyjazd do Niemiec nie byl wycieczk4, koszt

wyjazdu nie zostal jeszcze podliczony. OdpowiedZ w $rm zakresie zostanie udzielona na pi6mie.

Wskazala, i2 fundusz solecki jest realizowany w poszczeg6lnych solectwach. Przygotowywane s4

zapytania ofertowe. W zakresie ilo6ci uchwal w sprawie podwy2szenia wynagrodzenia w6jta,

informacja zostanie sprawdzona, za5 odpowiedZ udzielona na pi6mie.

Soltys Solectwa Gronowo-Pan Miroslaw MgZykowski zapytal, jakie 6rodki zostaly zarezerwowane w

budZecie gminy n a wylazd. Ponadto odni6sl sig do sprawy szacowania szk6d lowieckich. Nega$'wnie

odni6sl sig do przigtych rozwi1zaf, v czynno$ci zwi4zane z szacowaniem szk6d zostaly scedor /ane

na soltys6w. Zwr6cil uwagg radnemu Panu Tomaszowi Bieleckiemu za brak informacji w zakresie

dzialarl w tym zakresie podejmowanych przez Izbg Rolnicz4. Negatywnie odni6sl sig do wyiazdu do

Niemiec oraz do Hiszpanii. Wskazal, iZ nie ma pieniedzy na wykonanie dobrych dr6g, za9 znajdrtj4

sig Srodki na wy1azdy zagrariczne. Zwr6cil sig z pytaniem do W6jta Gminy, kiedy nastepi realizacia



programu przedwyborczego oraz ile zostalo podjgtych uchwal w sprawie podwyzki wynagrodzenia

w6ita w okresie od 2015 do 2017 roku.

Radny - Pan Tomasz Bielecki zwr6cil uwagg, i2 kwestia powierzenia soltysorr cz)mnoSci w zakresie

szacowania szk6d to rozwi4zania ustawowe, nie za6 postanowienia Izby Rolrriczej.

soltys solectwa Gronowo-Pan Miroslaw Mg2ykowski wskazal, iz na spotkaniu z soltysami i kolem

lowieckim, przedstawiciele k6l lowieckich informowali, ze to inicja$,wa Izby Rolniczei.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski negatlv*,nie wyrazil sig w kwestii wypowiedzi, co

niekt6rych os6b zabieraj4cych glos.

Radny - Pan Tomasz Bielecki po raz kolejny podkreilil, i2 czynno6ci wykonywane przez soltys6w w
zakresie szacowania szk6d, to propo zycja rzqdowa, rie zad Izby Rolrriczej.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6cil uwagg w6jtowi Gminy, i2 poslu2enie sig przez

niego przykladem dla oceny os6b zabierajqcych glos byl niestosowny.

sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka odnosz4c sig do wypowie dzi pana Miroslawa

Mg2ykowskiego wfladnila, iz ze strony Urzgdu Gminy udzial w szacowaniu szk6d bierze udzial

trzech pracownik6w. Tak zwana ,,wycieczka" do Hiszpanii, to program szkoleniowy Erazrnus.

soltys solectwa Gronowo-Pan Miroslaw Mg2ykowski odnosz4c sig do wypowiedzi radnego pana

Tomasza Bieleckiego o",lu3"il, i2 mial na mydli procedurg tworzenia prawa. Na etapie

przygotowywania proiektu, Izba Rolnicza powinna byla skonsultowad propozycjg zmian z so$rsami.

wiasnil, i2 jego pytanie co do ilo6ci uchwal w sprawie podwyzszenia wynagrodzenia w6jta
wynikalo ze skladanych odwiadczeri maj4tkowych,w tym okresie przez w6jt^ Gminy. wedlug niego

w oswiadczeniu majatkow)'m zloLoniun|. za rok 2104 i w pozostalych latach widac znac zn4 r6imica t1.

60ty5. w wynagrodzeniu.

Nastgpnie zapytal kto z pracownik6w Urzgdu Gminy jest,,opiekunem,, solectwa Gronowo.

Radny - Pan Tomasz Bielecki odni6sl sig do kwestii przebiegu procedury szacowania szk6d

lowieckich.

soltys solectwa Gronowo-Pan Miroslaw Mg2ykowski wyjasnil, i2 nie neguje faktu wykonywanra

c4rnnosci szacowania szk6d przez pracownik6w urzgdu. fego intencjq bylo pokazanie, i2 solgs mial
wykony'wad tych czynnoSci saur, kiedy z ur4drt zaimuje sig troje pracownik6w.



Soltys Solectwa Rybno - Pan Henryk WiSniewski zwr6cil :uwagg, i prznete rczwi4zania w zakresie

szacowania szk6d, wykonywania czynnoSci w tym zakresie przez soltys6w, odbiegajq od

rzeczywistoSci. Zwr6cil uwagg na konieczno6d wyregulowania godzin oSwietlenia migdzy imymi w

pasaiu targowym.

Wiceprzewodniczqry Rady - Pan Dariusz Tara zwr6cil sig do Pana Miroslawa Mg2ykowskiego , na

jakiej podstawie dokonal wyliczenia tak du2ej r6Znicy w wynagrodzeniu w 6ita w 2074 r .

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz zwr6cil uwagg, Ze ustawa prawo lowieckie to wa2na sprawa, i nale2y

reagowaa w takich sprawach. Poprosil o zajgcie sig oSwietleniem w pasa2u handlowym i przy

drogach.

Radny - Pan Tomasz Bielecki wyjaSnil, i2 nilt nie mial zamiaru wySmiewai soltys6w. Zwracano

uwagg, i2 niejednokrotnie soltysi to osoby pracui4ce, wigc dodatkowe czynno6ci to duZe wyzwanie.

Soltys Solectwa Gronowo-Pan Miroslaw Mg2ykowski odnoszqc sig do pytania radnego Pana Dariusza

Tary odpowiedzial, i2 kwota ta wynika z oSwiadczenia mai4tkowego, kt6re zto2ylW6jt. Zwracai4c sig

do radnego Pana Tomasza Bieleckiego zwr6cil uwagg, Z skoro nie ma wla5ciwej komunikacji migdzy

Izb4 Rolnicz4 a iej delegatem, to iego zadaniem nale2aloby sig zastanowia nad jego zmianq.

Podzigkowal radnemu Panu Piotrowi Kamiriskiernu za alcjg dostawy iablek.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara zwr6cil uwagg, i2 r62nica w wysokoSci

wl.nagrodzenia wykazanego w o6wiadczeniu maj4tkowym za 201.4 rok wlmikala z faktt, i2 w

niniejszym okresie nale|alo Wkaza( dochody z dw6ch stosunk6w pracy.

Radny - Pan Tornasz Bielecki odrosz4c sig do wypowiedzi Pana Miroslawa Mgiykowskiego nie

zgodzil sig z jego stwierdzeniem, 2e nie robi nic dla rolnictwa. le2e\ znajdzie sig kandydat, to rue

bgdzie po raz kolejny zglaszal swojej kandydatury w wyborach do Izb Rolniczych. Skoro tak, to jak

soltys Gronowa wykorzystuje fundusz solecki.

Sekretarz Gminy - Pani ]olanta Jendrycka w kwestii o5wietlenia ulicznego wyjaSnila, ii by( moZe z

powodu trwaj4cych remont6w liczniki satelitarne ulegty resetacji. Nie mniej jednak zostanie to

zgloszone.

Soltys Solectwa Gronowo-Pan Miroslaw Mg2ykowski odnosz4c sig do wypowiedzi radnego Pana

Tomasza Bieleckiego wyja6nil, i2 w zakresie realizacji funduszu soleckiego wszelkich zakup6w

dokonuie Gmina.

l0



Na tym dyskusjg zakoiczono.

Ad.9.Zamkniecie obrad.

o godz.'12:70 Przewodnicz4cy Rady Pan Andrzei Kornacki - wobec wyczerpania dziennego porz4dku

obrad - zamkn4l obrady LI sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakorlczono.

Protokolowala:
IN SP EKTO R

?AA
mgr EwaSobot\tnshct

Do ninieiszego protokblu zallcnik formalny stanowi nagranie

il r:c.t K,,rrtcti.hl
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